
ПРОТОКОЛ №16 

засідання колегії міської ради 

 

від 02.07.2018р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 15 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Т.Калюжна, 

В.Паламарчук, С.Болотніков, С.Мельник, Л.Головко, Ю.Вавринюк, Л.Герасимчук, 

В.Триняк, І.Ковальчук, А.Собко. 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, І.Добжанський, А.Ярова. 

Запрошені: В.Гончарук – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Бондаренко – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського голови, 

С.Ямчук – начальник фінансового управління, Л.Стародуб – завідувач відділу 

бухгалтерського обліку, планування та звітності, С.Воронецький – начальник управління 

праці та соціального захисту населення, В.Стандрійчук – в.о. редактора газети Хмельницької 

міської ради «Проскурів», Л.Герасимчук – директор Комунальної установи Хмельницької 

міської ради «Агенція розвитку Хмельницького, С.Шевченко – заступник начальника 

управління культури і туризму, А.Триндюк – в.о. начальника управління з питань 

надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення і охорони праці, Т.Старук – 

завідувач відділу внутрішнього контролю, С.Ремез – начальник управління молоді та спорту, 

Л.Корнієцька – в.о. директора департаменту освіти та науки, М.Трещов – начальник 

управління комунального майна, Н.Коваль – заступник начальника управління торгівлі, 

Д.Старцун – директор Хмельницького міського центру соціальної підтримки та адаптації, 

В.Новачок – начальник управління житлово-комунального господарства, В.Паламарчук – 

директор Хмельницького комунального підприємства «Електротранс», В.Кавун – директор 

міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал», В.Скалій – директор міського 

комунального підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго», В.Присажнюк – директор 

комунального підприємства «Чайка», П.Возборський – директор комунального підприємства 

«Південно – Західні тепломережі», О.Панченко – директор комунального підприємства 

«Хмельницькбудзамовник», О.Боднарчук – в.о. директора комунального підприємства 

«Парки і сквери міста Хмельницького», В.Кривенчук – директор Хмельницького 

комунального підприємства «Спецкомунтранс», О.Чорнієвич – директор департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів, І.Мельничук – депутат міської ради, 

Л.Демчук – завідувач юридичного відділу. 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової двадцять другої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової двадцять другої сесії міської ради наступних 

питань: 

2.1. Про придбання земельних ділянок у власність територіальної громади міста 

Хмельницького» (за пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища);  

2.2. Про внесення змін до рішення 6-ої сесії міської ради від 18.05.2016 року №15 «Про 

затвердження Комплексної програми мобілізації зусиль Хмельницької міської ради та 

Державної податкової інспекції у м.Хмельницькому Головного управління Державної 

фіскальної служби у Хмельницькій області по забезпеченню надходжень до бюджетів усіх 

рівнів на 2016-2020 роки» (за пропозицією постійних комісій з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації, з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції); 

2.3. Про надання згоди на безоплатну передачу з державної в комунальну власність 

територіальної громади міста об’єкта незавершеного будівництва ІІ черги 

багатоповерхового будинку по вул.П.Мирного,29/1 в м.Хмельницькому (за пропозицією 



постійних комісій з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації, з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції, з питань 

роботи житлово-комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста); 

2.4. Про внесення змін в рішення міської ради №74 від 20.09.2017 року (за пропозицією 

постійних комісій з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації, з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції); 

2.5. Про надання згоди на безоплатну передачу у власність прийомної сім’ї автомобіля (за 

пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста);  

2.6. Про внесення змін до Програми розвитку освіти міста Хмельницького на 2017-2021 роки 

(за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації); 

2.7. Про перейменування Хмельницької загальноосвітньої санаторної школи-інтернату І-ІІІ 

ступенів №2 (за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації) 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного 

Перше питання «Про затвердження звіту про використання коштів 

цільового фонду Хмельницької міської ради за І квартал 2018 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про план роботи Хмельницької міської ради на друге півріччя 2018 

року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення №5 позачергової другої сесії «Про 

затвердження складу комісії Хмельницької міської ради з питань 

поновлення прав реабілітованих» від 22.12.2015 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Порядку часткового відшкодування з міського 

бюджету відсоткових ставок за кредитами, залученими суб’єктами 

підприємництва для реалізації інвестиційних проектів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми зайнятості населення м.Хмельницького 

на 2018-2020 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення надбавки до пенсії членам сімей репресованих та 

реабілітованих на 2018 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонують доповнити список членів сімей 

репресованих та реабілітованих (додаток до проекту рішення) 12 

особами: 

1. Банах Марія Войцехівна 

2. Білаш Лідія Михайлівна 

3. Бортнічук Степан Карпович 

4. Боярчук Галина Петрівна 

5. Дудар Тетяна Андріївна 

6. Казидуб Анастасія Андріївна 

7. Карван Микола Мартинович 

8. Мазоха Ванда Миколаївна 

9. Оздоба Ізабелія Каспрівна 

10. Пирожок Петро Павлович 

11. Піскарьова Валерія Митрофанівна 

12. Хамська Аделя Адамівна. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Комплексної програми «Піклування» в 

м.Хмельницькому на 2017-2021 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в додаток до рішення двадцятої сесії міської ради 

від 31.01.2018 №11». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про реформування газети Хмельницької міської ради «Проскурів»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? 

 

Мельничук І.О. – 

депутат міської 

ради 

 

Пропоную доповнити додаток до проекту рішення реєстраційними 

номерами облікових карток. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження пропозиції щодо безоплатної передачі майна з 

комунальної власності територіальної громади міста у державну 

власність». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 



міський голова «Про затвердження Положення про застосування Паспорту стандартів 

системи візуальної ідентифікації бренду м.Хмельницького та його 

суміжних брендів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень в рішення тридцять сьомої сесії 

міської ради від 30.04.2014 №8 із внесеними змінами». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення доповнень в додаток до рішення 15 сесії Хмельницької 

міської ради від 29.02.2012 №12». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення нормативу розподілу чистого прибутку, отриманого 

комунальними підприємствами м.Хмельницького за результатами 

роботи у 2017 році, який залишився після сплати частини прибутку, що 

підлягає зарахуванню до міського бюджету». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є протокольне 

доручення. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонували протокольно доручити 

управлінню торгівлі до колегії міської ради надати інформацію щодо 

розподілу чистого прибутку ринку МКП «Ранковий» (на що будуть 

спрямовані кошти). 

Оскільки інформація надана пропоную зняти протокольне доручення. 

Заперечень немає? (Немає) 

Які ще будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про створення комунальної установи «Молодіжний центр» та 

затвердження Положення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу і затвердження Статуту 

спортивно-культурного центру “Плоскирів” у новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення позачергової десятої сесії міської ради 

від 29.12.2016 №1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівника 



закладу загальної середньої освіти комунальної форми власності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує внести зміни в назву проекту рішення після слова 

«власності», доповнивши словами «та внесення змін у рішення сесій 

Хмельницької міської ради». 

Внести наступні зміни в текстову частину проекту рішення: 

- в пункті 2 проекту рішення після слів «Хмельницької міської ради» 

доповнити словами «(або особу, яка виконує обов’язки директора 

Департаменту)»; 

- доповнити пунктом 5 наступного змісту: «Внести зміни до рішення 

вісімнадцятої сесії Хмельницької міської ради від 25.10.2017 №57 

«Про уповноваження керівників виконавчих органів Хмельницької 

міської ради на здійснення повноважень засновника щодо 

управління підпорядкованими закладами освіти», а саме в пункті 

1.1.: 

5.1. після слів «директора Департаменту освіти та науки 

Хмельницької міської ради» доповнити словами «(або особу, яка 

виконує обов’язки директора Департаменту)»; 

5.2. доповнити підпунктом 1.1.8. наступного змісту: «1.1.8. 

затверджувати установчі документи закладів освіти, їх нову 

редакцію та зміни до них;» 

Внести зміни в додаток до проекту рішення: 

- в пункті 3 після слова «Департаменту» доповнити словами «(або 

особою, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в пункті 4 після слова «Департаменту» доповнити словами «(або 

особи, яка виконує обов’язки директора Департаменту)»; 

- в абзаці 1 пункту 5 після слова «Департаменту» доповнити словами 

«(або особа, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в абзаці 1 пункту 8 після слова «Департаменту» доповнити словами 

«(або особи, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в абзацах 1 та 5 пункту 14 після слова «Департаменту» доповнити 

словами «(або особа, яка виконує обов’язки директора 

Департаменту)» ; 

- в абзаці 1 пункту 17 після слова «Департаменту» доповнити словами 

«(або особи, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в абзаці 8 пункту 18 після слова «Департаменту» доповнити словами 

«(або особі, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в пункті 33 після слова «директором» доповнити словами «(або 

особою, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в абзаці 2 пункту 48 після слова «Департаменту» доповнити словами 

«(або особою, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» та 

абзаці 4 після слова «Департаменту» доповнити словами «(або особі, 

яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в пункті 51 після слова «Департаменту» доповнити словами «(або 

особою, яка виконує обов’язки директора Департаменту)» ; 

- в «шапці» до заяви Додатку 1 до Положення про конкурс після слів 

«Хмельницької міської ради» доповнити словами «(або особі, яка 

виконує обов’язки директора Департаменту)»  та після слів 

«(прізвище, ім'я та по батькові директора Департаменту» доповнити 

словами «або особи, яка виконує обов’язки директора 

Департаменту)». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про призначення персональної стипендії Хмельницької міської ради у 

сфері освіти для обдарованих дітей міста Хмельницького у 2018 році». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення Хмельницької змінної середньої загальноосвітньої 

школи ІІ-ІІІ ступенів №2 шляхом приєднання до Хмельницької 

спеціалізованої загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів №15 імені 

Олександра Співачука». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про призначення персональних премій Хмельницької міської ради 

для кращих педагогічних працівників дошкільних, загальноосвітніх та 

позашкільних навчальних закладів міста Хмельницького у 2018 році». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про уповноваження Департаменту освіти та науки Хмельницької 

міської ради на здійснення повноважень засновника щодо управління 

Хмельницьким інклюзивно-ресурсним центром №1 та затвердження 

положень про проведення конкурсу на посади директора та 

педагогічних працівників Хмельницького інклюзивно-ресурсного 

центру №1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Кам’янецькій,2». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Кам’янецькій,2». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Проскурівській,56». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в суборенду частини нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по Львівському 

шосе,51». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Кам’янецькій,52». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про визнання таким, що втратило чинність, рішення позачергової 

третьої сесії міської ради від 12.01.2011 року №10». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зменшення розміру статутного капіталу та затвердження нової 

редакції Статуту міського комунального підприємства-ринок 

«Ранковий»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішень міської ради від 21.09.2016 №55, від 

22.03.2017 №30, від 20.09.2017 №28». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонують доповнити текстову частину 

проекту рішення пунктом 1.5 наступного змісту: 

виключити з абзаців 3,4 пункту 2.3. розділу 2 «Основні вимоги до 

розміщення ТС» слова «та відповідно не подані документи на їх 

поновлення». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення шістнадцятої сесії міської ради від 

12.07.2017 №15». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми співфінансування робіт з реконструкції 

покрівель багатоквартирних житлових будинків м.Хмельницького на 

2018-2022 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення за 

адресою: вул.Вінницька,1, ОСББ «Верхневокзальне» в 

м.Хмельницькому». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста квартир, які перебувають у власності 

ПАТ «Проскурів»». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про залишення житлового комплексу гуртожитку для проживання 

малої сім’ї в будинку №1 на вул.Ранковій у статусі гуртожитку та 

надання дозволу на приватизацію його жилих і нежилих приміщень». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на списання з балансу комунальних підприємств 

Хмельницької міської ради багатоквартирних житлових будинків». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про безоплатну передачу майна з комунальної власності 

територіальної громади міста у державну власність». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про безоплатну передачу майна з комунальної власності 

територіальної громади міста у державну власність». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про закріплення на праві господарського відання нерухомого майна 

за Хмельницьким комунальним підприємством «Електротранс», що 

перебуває у власності територіальної громади міста Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження нової редакції 

статуту міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу міському комунальному підприємству 

«Хмельницькводоканал» на списання з балансу установки повірочної 

проливної УПП-15/20Г». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу та затвердження нової 



редакції Статуту комунального підприємства «Чайка» Хмельницької 

міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зменшення та збільшення розміру статутного капіталу і 

затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 

«Південно-Західні тепломережі». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» 

дозволу на списання основних засобів шляхом відчуження (продажу на 

аукціоні)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Парки і сквери 

міста Хмельницького» на списання основних засобів шляхом 

ліквідації». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення тридцять сьомої сесії Хмельницької 

міської ради від 30.04.2014 року №23 «Про затвердження 

інформаційних і технологічних карток адміністративних послуг, які 

надаються Хмельницькою міською радою». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок зі зміною цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 



міський голова «Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянці та зміну її цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду громадянці». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду громадянці». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження технічної документації із землеустрою та надання 

земельної ділянки в оренду громадянину». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам, 

внесення змін». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження?  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, втрату чинності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості), внесення змін». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки, технічної документації із землеустрою та надання земельної 

ділянки в оренду громадянам». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду громадянину». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянці». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду громадянці». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання їх в оренду». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 

юридичній особі». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у зв’язку із зміною цільового призначення та внесення змін в 

рішення сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договору оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування юридичним та 

фізичним особам, зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості), поділ земельних ділянок та зміну коду КВЦПЗ 

земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та поділу земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 1 

проекту рішення пунктом 5 наступного змісту: 

- надати дозвіл Об’єднанню автолюбителів «Кордон» Академії 

прикордонних військ України на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду для будівництва і 

обслуговування гаражів по вул.Прибузькій,34/1 площею 4635 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на поділ земельних ділянок, погодження 

технічної документації із землеустрою щодо об’єднання земельних 

ділянок та втрату чинності пункту рішення сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження юридичній особі проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та внесення змін в рішення сесії міської 

ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельних ділянок в оренду». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 

надання земельних ділянок в оренду». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? 

 

Собко А.І. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити проект рішення додатком 3 наступного змісту: 

- надати згоду товариству з обмеженою відповідальністю «Транс-

Груп ЛТД» на встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул.Трудовій,2/А, площею 1350 кв.м. 

кадастровий номер 6810100000:18:001:013 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання їх в постійне користування». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про створення об’єктів благоустрою, зміну коду КВЦПЗ земельних 

ділянок, надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок в постійне 

користування». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує доповнити текстову частину проекту рішення 

пунктом 4 наступного змісту: 

- внести зміни в графу 2 пункту 1 додатку 2 рішення 19-ї сесії міської 

ради від 27.12.2017 № 58, виклавши її в новій редакції: «Комунальне 

підприємство по зеленому будівництву і благоустрою міста 

виконавчого комітету Хмельницької міської ради». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки, припинення права користування земельними 



ділянками шляхом розірвання договорів оренди землі за згодою сторін 

та надання земельних ділянок в оренду, внесення змін в договори 

оренди землі та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? 

 

Калюжна Т.О. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити додаток 1 проекту рішення пунктом 7 

наступного змісту: 

- погодити технічну документація щодо поділу земельної ділянки по 

вул.Гречка,10/1-А, кадастровий номер 6810100000:07:005:0115, 

площею 891 кв.м. на дві земельні ділянки: ділянка №1 площею 628 

кв.м., ділянка №2 площею 263 кв.м. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками та 

надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з метою передачі в оренду, постійне користування». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельною ділянкою, надання 

дозволів на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки з метою передачі в оренду, технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості) та надання згоди на відновлення меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, надання земельних 

ділянок в оренду, внесення змін в рішення сесій міської ради та зміну 

коду КВЦПЗ земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити текстову 

частину проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 1.5: Сформувати земельну ділянку із земель комунальної 

власності міста Хмельницького для розміщення індустріального 

парку по вул.Вінницьке шосе,18 площею 389 324 кв.м., категорія 

земель - землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, 

оборони та іншого призначення, для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості (11.02). 

- пунктом 1.6: Доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи укласти договір з виконавцем робіт із землеустрою (згідно 

з законом) на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки, метою якого буде формування земельної ділянки 



площею 389 324 кв.м. по вул.Вінницьке шосе,18, для розміщення 

індустріального парку, категорія земель - землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення, 

для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд підприємств переробної, машинобудівної та 

іншої промисловості (11.02) з метою передачі її в оренду на умовах 

конкурсу керуючій компанії. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

додаток проекту рішення пунктом 4 наступного змісту: 

- припинити приватному акціонерному товариству «Хмельницький 

механічний завод» право користування земельною ділянкою по 

вул.Північній,2 площею 30 897 кв.м. кадастровий номер 

6810100000:14:002:0333 та надати її в оренду ТОВ «СЕ Борднетце - 

Україна» для обслуговування складу пального, головного 

виробничого корпусу, прохідної, заглубленого складу та 

адміністративно- побутового приміщення. Категорія земель - землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого 

призначення, код КВЦПЗ - 11.02-для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок з метою передачі в оренду, постійне користування 

та із зміною цільового призначення, технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) з метою передачі в оренду, постійне 

користування та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує виключити пункт 5 

додатку 1 з проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, надання згоди на 

відновлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), надання 

дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) та зміну КВЦПЗ земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує виключити пункт 3 з текстової частини проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості), дозволу на розробку проекту землеустрою 



щодо відведення земельної ділянки та поділ земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації, комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації та комісія з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції пропонують виключити додаток 

1 з проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на розробку технічної документації із землеустрою 

щодо інвентаризації земельної ділянки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договір оренди землі, 

зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зменшити термін 

оренди з 3 років до 6 місяців земельної ділянки по пункту 5 додатку до 

проекту рішення 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договір оренди землі, 

зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонують збільшити термін оренди з 6 

місяців до 3 років земельної ділянки по пункту 19 додатку до проекту 

рішення 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договори оренди та зміну 

коду КВЦПЗ земельних ділянок». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання юридичним особам дозволу на поділ земельних 

ділянок». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

проекту рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- надати дозвіл комунальному підприємству «Південно-Західні 

тепломережі» на поділ земельної ділянки по 

вул.Старокостянтинівське шосе,5/8 площею 13 511 кв.м, 

кадастровий номер 6810100000:18:002:0295 на п’ять земельних 

ділянок: ділянка №1 площею 2038 кв.м, ділянка №2 площею 1862 

кв.м., ділянка №3 площею 1812 кв.м., ділянка №4 площею 1274 

кв.м., ділянка №5 площею 6525 кв.м. Категорія земель - землі 

житлової та громадської забудови, код КВЦПЗ 02.03 - для 

будівництва і обслуговування багатоквартирного житлового 

будинку. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельних ділянок несільськогосподарського 

призначення». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення міської ради та втрату чинності пунктів 

рішень сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є протокольне 

доручення. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонують протокольно доручити управлінню 

житлово-комунального господарства розглянути можливість 

демонтажу незаконно встановленого кафе «Малібу» з подальшим 

розірванням договору оренди з ТОВ «Браво». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про перехід до комунальної власності територіальної громади міста 

Хмельницького демонтованих рекламних конструкцій». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- Визначити комунальне підприємство по зеленому будівництву і 



благоустрою міста виконавчого комітету Хмельницької міської ради 

балансоутримувачем демонтованих рекламних конструкцій. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд рішень адміністративної колегії Хмельницького 

обласного територіального відділення Антимонопольного комітету 

України». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Переліку площ, проспектів, вулиць, провулків, 

проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих на території міста 

Хмельницького, затвердженого рішенням 17-ої сесії міської ради №24 

від 02.04.2008 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Переліку площ, проспектів, 

вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих 

на території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17-ої сесії 

міської ради №24 від 02.04.2008 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Переліку площ, проспектів, вулиць, провулків, 

проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих на території міста 

Хмельницького, затвердженого рішенням 17-ої сесії міської ради №24 

від 02.04.2008 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення товариству з обмеженою відповідальністю «Карат» 

розміру пайової участі у створенні і розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури міста Хмельницького та внесення змін в 

договір про пайову участь у створенні і розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 



Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди обслуговуючому кооперативу «Житлово-

будівельний кооператив «Південно-Західний» на безоплатну передачу 

в комунальну власність територіальної громади міста мереж 

водопостачання та відведення каналізаційних стоків та зменшення 

розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди житлово-будівельному кооперативу 

«Красовський» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж водопостачання та водовідведення 

та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди обслуговуючому кооперативу «Житлово-

будівельний кооператив «Затишок на проспекті» та громадянці 

Устичук Ліні Миколаївні на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста мереж водопостачання та 

водовідведення та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розроблення детального плану території полігону твердих 

побутових відходів за адресою м.Хмельницький, проспект Миру,7». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть пропозиції? 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити до порядку денного чергової двадцять другої 

сесії міської ради питання «Про придбання земельних ділянок у 

власність територіальної громади міста Хмельницького». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійних комісій з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації, з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції) пропонується включити до 



порядку денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання 

«Про внесення змін до рішення 6-ої сесії міської ради від 18.05.2016 

року №15 «Про затвердження Комплексної програми мобілізації зусиль 

Хмельницької міської ради та Державної податкової інспекції у 

м.Хмельницькому Головного управління Державної фіскальної служби 

у Хмельницькій області по забезпеченню надходжень до бюджетів усіх 

рівнів на 2016-2020 роки». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійних комісій з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації, з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції, з питань роботи житлово-

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити до порядку 

денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання «Про 

надання згоди на безоплатну передачу з державної в комунальну 

власність територіальної громади міста об’єкта незавершеного 

будівництва ІІ черги багатоповерхового будинку по 

вул.П.Мирного,29/1 в м.Хмельницькому». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійних комісій з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації, з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції, з питань роботи житлово-

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити до порядку 

денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання «Про 

внесення змін в рішення міської ради №74 від 20.09.2017 року». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово-

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста пропонується включити до порядку 

денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання «Про 

надання згоди на безоплатну передачу у власність прийомної сім’ї 

автомобіля». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації) пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання 

«Про внесення змін до Програми розвитку освіти міста Хмельницького 

на 2017-2021 роки». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять другої сесії міської ради питання 

«Про перейменування Хмельницької загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату І-ІІІ ступенів №2». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової двадцять другої 

сесії міської ради? 



Герасимчук Л.О. 

– депутат міської 

ради 

Пропоную включити до порядку денного двадцять другої сесії міської 

ради проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста 

Хмельницького на 2018 рік», а саме: по головному розпоряднику 

коштів – управлінню житлово-комунального господарства по 

КПКВКМБ 1217670 “Внески до статутного капіталу суб’єктів 

господарювання” в назві об’єкту “Внески до статутного капіталу МКП 

"Хмельницькводоканал" (будівництво вуличних мереж водопостачання 

житлових будинків по вул.Мічуріна, пров.Щедріна в м.Хмельницькому 

(50% від загальної кошторисної вартості проекту)), слово 

«будівництво» замінити на слово «реконструкція». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). Усі питання порядку денного 

розглянуті. Які будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


